
 
 

 
Enkel fråga gällande bostadslösa 
 
Till ansvarigt kommunalråd 
 
I aktuellt nummer av tidningen ”Dagens ETC” finns en artikel om hur situationen 
för bostadslösa i Gävle Kommun förvärrats de senaste fem åren.  
 
”Under fem års tid har Gävle kommun medvetet och successivt strypt 
möjligheten för de mest utsatta Gävleborna att få så kallade övergångsavtal till 
eget boende hos det kommunägda bostadsbolaget Gavlegårdarna.” (citat ur 
Dagens ETC)  
 
Tidningen skriver om ett möte i oktober där kommunledningen informerats om 
att hemlösheten enligt Gavlegårdarna ökat på grund av kommunens agerande. 
 
”På mötet presenterade Gavlegårdarnas ledning ett underlag med de avslöjande 
siffrorna om hur övergångsavtalen fasats ut av socialtjänsten. I underlaget 
skriver bostadsbolaget att ”socialnämnden ensidigt och utan dialog” slutat 
ansöka om sådana avtal för utsatta kommuninvånare. Detta har ökat 
hemlösheten i Gävle, slår Gavlegårdarna fast.” (citat ur Dagens ETC)  
 
 
Mina frågor till ansvarigt kommunalråd är: 
 

- Är det ett medvetet agerande från kommunens sida att fasa ut 
övergångsavtalen? 
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